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PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/2018 
 

trzydziestej ósmej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, odbytej w dniu  

29 czerwca 2018 roku w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach 

przy ul. Konopnickiej 4 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 18.15. 
 

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach  powitał 

wszystkich przybyłych i otworzył XXXVIII sesję VII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach  

oraz oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 8 radnych, 

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych decyzji – lista obecności radnych stanowi załącznik  

nr 11 do protokołu, lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 12, lista obecności 

zaproszonych gości – załącznik nr 13. 

Na sekretarza obrad powołany został Radny Andrzej Szuwalski. 

Przewodniczący Rady: „Do porządku obrad wnioskiem Pana Burmistrza, Pan Burmistrz prosi 

o wniesienie podpunktu 10, w punkcie 6. Upoważnienia Burmistrza Jezioran do zawarcia 

porozumienia z Komendantem Miejskim Policji w Olsztynie, co było już procedowane na 

Komisji oraz podpunkt ostatni w punkcie 6 w brzmieniu odwołanie Skarbnika Gminy. Proszę 

Państwa, jeszcze byśmy chcieli wprowadzić projekt regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie gminy Jeziorany. Ten projekt już był omawiany  

i konsultowany, ale zabrakło tam jednego dokumentu, który nam wytknięto, czyli taka 

porządkowa uchwała. Czy ktoś jeszcze chciałby jakieś uwagi?” 

Głos zabrał Radny Andrzej Szuwalski: „Proszę o zdjęcie z porządku dzisiejszych obrad 

podpunktu 1 w punkcie 6 tj. ustalania regulaminu wynagradzania nauczycieli. Ten punkt był 

w planie obrad obu Komisji został zdjęty, z racji tego, że nie spełniał wymogu formalnego, 

uzgodnienia ze związkami zawodowymi. Dlatego wnoszę w dniu dzisiejszym o zdjęcie tego 

podpunktu.” 

Radny Jarosław Krysiak: „Ja mam pytanie do Radnego Szuwalskiego, czy są jakieś opinie 

prawne, na czym się opiera wniosek ten. Na Komisji było to niejednoznacznie powiedziane. 

Jest może Panie Burmistrzu opinia kancelarii prawnej? Chciałbym wiedzieć o powodach.” 

Przewodniczący Rady: „Kto z Pań i Panów Radnych jest za tym, żeby zdjąć z porządku obrad 

ten punkt, czyli ustalenie regulaminu wynagradzania nauczycieli, proszę o podniesienie ręki. 

Za 5 głosów, 1 głos przeciw, 2 głosy wstrzymujące się. Wniosek Pana Radnego nie przeszedł, 

bo wymagana jest większość bezwzględna, punkt utrzymał się. Punkt 2 wprowadzenie 

uchwały ws. upoważnienia Burmistrza Jezioran do zawarcia porozumienia z Komendantem 

Miejskim Policji w Olsztynie. Wiemy, że chodzi o dofinansowanie policji utworzenia na 
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okres letni 24-godzinnych patroli. Kto z Pań i Panów Radnych jest za wprowadzeniem tego 

punktu? Za 8 głosów. Kolejnym punktem jest projekt regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzani ścieków na terenie gminy Jeziorany. Kto jest za wprowadzeniem tego 

punktu? Za 8 głosów. Kolejny punkt, aż mi to nie przechodzi przez gardło, odwołanie 

Skarbnika Gminy. Kto jest za wprowadzeniem punktu odwołanie Skarbnika Gminy?  

Za 3 głosy,  3 głosy przeciw, 2 głosy wstrzymujące się. Punkt nie został zdjęty, bo również 

wymaga bezwzględnej większości głosów.    

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

2. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Jeziorany za 2017 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki samorządu 

terytorialnego: 

1) wystąpienie Skarbnika Gminy, 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu 

Burmistrza z wykonania budżetu gminy za 2017 rok, wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego, 

3) dyskusja: 

a) przedstawienie oceny sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Jeziorany za 2017 rok oraz informacji o stanie mienia komunalnego – 

wystąpienie przewodniczących Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 

b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania 

budżetu gminy za 2017 r. 

c) dyskusja Radnych nad sprawozdaniem finansowym, sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Jeziorany za 2017 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, 

4) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi  

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2017 rok, 

5) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu gminy za 2017 rok, 

6) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2017 rok, 

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Jezioran z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2017 rok. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli,  

2) wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do 

końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat,  

w przedszkolu publicznym, dla którego organem prowadzącym jest gmina 

Jeziorany, 

3) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 
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psychologów, logopedów oraz doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest gmina Jeziorany,  

4) określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktyczno – wychowawczych i opiekuńczych dla 

nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach oraz zasad 

zwalniania ich od realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, 

5) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz 

zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na 

terenie Gminy Jeziorany, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu  Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Jezioranach, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

8) dopuszczenia zapłaty podatków, opłat lokalnych i niepodatkowych należności 

budżetowych stanowiących dochody budżetu gminy Jeziorany instrumentem 

płatniczym, 

9) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Jezioran, 

10) upoważnienie Burmistrza Jezioran do zawarcia porozumienia z Komendantem 

Miejskim Policji w Olsztynie, 

11) projekt Regulaminu dostarczania wody i odprowadzenia ścieków na terenie gminy 

Jeziorany, 

12) zmian w budżecie gminy na 2018 rok, 

13) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2018-2030, 

14) odwołanie Skarbnika Gminy. 
 

  7. Przyjęcie protokołu XXXVII sesji. 

       8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

Ad. 2. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

Pan Leszek Boczkowski - Burmistrz Jezioran: „Sprzedano dla najemców lokale w trybie 

bezprzetargowym przy ulicy Konopnickiej za kwotę 764 zł, lokal mieszkalny przy ulicy 

Kościuszki za kwotę 812 zł, lokal mieszkalny w Żardenikach za kwotę 9 964 zł, lokal 

mieszkalny przy ulicy Krzywej za kwotę 557 zł lokal mieszkalny przy ulicy Kajki za kwotę  

1 180 zł, budynek mieszkalny w Studziance za kwotę 307 zł i budynek mieszkalny przy ulicy 

Słowackiego za kwotę 515 zł. Proszę Państwa spotkanie z Konserwatorem Zabytków 

związane to było ze zgodą Konserwatora na renowację muru cmentarnego. Będzie się to 

wiązało z tym, że vis a vis tej bramy poprzecznej od wejścia na ulicy Kościuszki z drugiej 

strony będziemy mogli wykonać dodatkową bramę wjazdową o dosyć znacznych parametrach 

szerokości. Tak, aby ewentualne prace pielęgnacyjne na cmentarzu plus prace kamieniarzy, 

żeby mogły tam wjeżdżać samochody, bo obecna brama boczna jest wąska. Także przy okazji 

tego kwestie związane z internatem, przekonywanie wzajemne dotyczące już finalnego 



4 

 

kształtu tego obiektu. Kolejna ważna rzecz, to prace związane z nadzorowaniem prac na 

Orliku. Na dachu tego budynku, który był remontowany i izolacji pomieszczenia. Już 

Państwu wspominałem, jakość wykonania prac dekarskich, położenia jednej warstwy papy 

urągał jakiejkolwiek technice budowlanej. Trzeba było w trybie pilnym wykonać te prace. 

Jest teraz położona papa termozgrzewalna, która pozwoli na to, aby nie niszczyć ścian. 

Wykonano nowe odwierty wentylacji nie w stropie, tylko w ścianach zewnętrznych,  

z zabezpieczeniem pary wodnej, a także przede wszystkim wykonano instalację odgromową, 

która nigdy nie została skończona. Wykonanie piłkochwytów zdecydowanie wyższych. 

Podczas zajęć sportowych piłki wpadały na dach właśnie tego budynku bądź na posesję firmy 

obok niszcząc instalację solarną. Ważne spotkanie z Komendantem Miejskim Policji  

w sprawie sfinansowania zakupu samochodu do przewozu zatrzymanych. Pamiętacie Państwa 

dwa lata temu dołożyliśmy 7 000 zł na samochód patrolowy. W tym roku 10 000 zł na zakup 

samochodu do przewozu zatrzymanych. Połowę daje Komenda Główna Policji resztę dokłada 

gmina Biskupiec, Kolno i Jeziorany. Inne momenty związane z finansami i wydatkami, zakup 

samochodu dla OSP Jeziorany pozyskany z Purdy, to jest Star 266, w dobrym stanie zbiliśmy 

z 15 000 zł na 12 000 zł po wizycie mojej i mechanika z OSP Radostowo. Na tym zakup 

samochodu się zakończy. Dwukrotnie konsultacje z Komendą Wojewódzką Policji, a tak 

naprawdę na samym końcu z Wydziałem Ruchu Komendy Miejskiej Policji. Chodziło  

o przeanalizowanie podjazdu pod szkołę. Złożyliśmy wniosek do Programu Stasiaka 

Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji na dofinansowanie bezpiecznych przejść 

dla uczniów i wykonanie bezpiecznego podjazdu dla autobusów, które do tej pory wjeżdżają 

na parking między halą sportową a szkołą podstawową, u góry. W tej chwili będzie 

wykonywany podjazd na ulicy Konopnickiej bezkolizyjny, bez możliwości zawracania, 

jednokierunkowy, ale właśnie z takim zorganizowaniem podjazdu wykonamy trzy bezpieczne 

przejścia w ciągu ulicy Konopnickiej. Jedno na drodze wewnętrznej dojazdowej biegnącej do 

OSiR-u. Będzie to polegało na tym, że biegnący będzie informowany dźwiękowo  

i elektronicznie o zbliżającym się odjeździe autobusu. Następna bardzo ważna rzecz, to była 

konsultacja z Rejonem Dróg Wojewódzkich z Kętrzyna, z Panem Kleczkowski i Panem 

Śliwińskim dotyczący chodnika w Kikitach. Realizujemy tą inwestycję wspólnie z Zarządem 

Województwa. Oni nam przekazują materiały może też nie wszystkie i uzgodnienie zakresu 

prac, które ewentualnie nie są konieczne. Też pewne różne drobne różnice między tym, co 

jest w projekcie, a jak jest w rzeczywistości. Przyjemna uroczystość Festiwal Pieśni 

Patriotycznej jedenasty raz w tym roku. Licznie odwiedziły nas szkoły i wykonawcy. Także  

w tym samym czasie była taka niezapowiadana, nieoczekiwana wizyta Pani Burmistrz  

z Neuenkirchen i Pani Wicestarosty z Powiatu Osnabruck, czyli gminy i powiatu 

partnerskiego z Niemiec. Uzgodniliśmy, że grupa Radnych, przedstawicieli różnych struktur 

organizacyjnych gminy Neuenkirchen przyjedzie w sierpniu, do nas do Jezioran. Następna już 

taka bardziej inna, ale też wymagająca wiele pracy, Raz do Roku w Jezioranach. Następne 

spotkanie z Komendantem Policji z Biskupca, w sprawie służb ponadnormatywnych  

i w związku z tym dzisiejsze wywołanie uchwała. Odbiór piłkochwytów na Orliku, czyli 

firma, która wykonywała te prace zgłosiła nam do odbioru. Także sprawdzaliśmy poprawność 

wykonania tych czynności. piłkochwyty, które zostały zrobione są wyższe tak, aby uczniowie, 

którzy korzystają z tego boiska nie musieli biegać dookoła, czy ewentualnie niszczyć 



5 

 

ogrodzenia. Otwarcie świetlice w Miejskiej Wsi po remoncie, bardzo miła uroczystość. Także 

dokonano odbioru technicznego placu zabaw przy szkole, głównie z przeznaczeniem dla 

oddziału przedszkolnego. Wiem, że korzystają z tego miejsca też uczniowie klas młodszych, 

ale też dzieci i wnuki osób tam mieszkających. Proszę Państwa, uczestniczyłem też  

w Walnym Zgromadzeniu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Olsztynie, tam, gdzie trafiają 

nasze śmieci. Związane to było ze zmianami stawki za odpady Olsztyn i niektóre gminy, nie 

mówię, że wszystkie były za tym, żeby zmienić cennik za odpady. Odpady wielkogabarytowe 

miały rosnąć o 100%. Nie wiem, czy to było wynikiem tego, że stracili te odpady 

wielkogabarytowe w pożarze i chcą szybko zdobyć albo chcą zablokować przepływ tych 

odpadów. A także wprowadzenie stawki za odpady biodegradowalne i wprowadzono tą 

wartość do cennika w wysokości 1 000 zł za tonę, jest to duża wielkość. Z tym, że nikt  

z Zarządu ani z Rady Nadzorczej Spółki nie był nam w stanie wytłumaczyć w jaki sposób 

technicznie te odpady mają być zbierane. Zgodnie z Rozporządzeniem i Ustawą i Dyrektywą 

Unijną gminy, czyli my także mamy czas od lipca 2017 roku, mamy pięć lat na wprowadzenie 

tego systemu. Nie podjęliśmy tej uchwały, natomiast to czeka przyszłą Radę, która będzie 

musiała się tym problemem zająć. Tak naprawdę problemem jest techniczna strona w jaki 

sposób zbierać te odpady biodegradowalne, bo nie mogą trafiać do odpadów zmieszanych. 

Dlaczego o tym mówię, bo może ktoś z Państwa ma jakiś pomysły, bo są sugestie, żeby robić 

to w workach foliowych, natomiast Zakład Gospodarki Komunalnej nie chce worków 

foliowych dla odpadów biodegradowalnych. Natomiast inna forma zbierania odpadów 

biodegradowalnych wiąże się z tym, że przez jakiś czas trzeba te odpady gromadzić  

w pojemniku, czy w jakiś inny sposób. Jest to naprawdę, na pewno będzie uciążliwe dla 

mieszkańców. Problemem bądź brakiem problemu będzie to, że takie odpady będzie można 

zagospodarować w swoich kompostownikach, czyli ten problem nie będzie dotyczył 

mieszkańców domków jednorodzinnych. Natomiast z problemem zostaną blokowiska  

w Jezioranach, Potrytach, w Wójtówce, gdzie ten problem będzie musiał być rozwiązany. 

Proszę Państwa, kolejna wizyta Konserwatora, ostateczne uzgodnienia, nie chcę Państwu 

opowiadać, bo się będę z powrotem denerwował, ale w końcu udało się wykazać słuszność 

naszych propozycji związanych z internatem. Miły akcent, zakończenie Gminnej Ligi 

Orlikowej i Dni Rodziny w Domu Pomocy Społecznej Jeziorany. Otwarcie siłowni, z której 

korzystania serdecznie zachęcam. Jest trzydzieści sześć urządzeń, można powoli pracować 

nad swoją tężyzną fizyczną. Są łatwe urządzenia, ale są też trudne urządzenia, bardzo trudne 

nawet, które stanowią duże wyzwanie dla osób, które będą chciały poprawić swoją kondycję. 

Uruchomiony został rządowy program Dobry Start, w którym uczestniczyłem ja i Pani 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Wiąże się to z tym, że każdy z uczniów 

będzie dostawał środki finansowe na tzw. wyprawkę szkolną. Będą wybrane osoby, które 

spełniają kryterium dochodowości. Przysługuje na te osoby kwota 300 zł. Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej będzie prowadził ten program. Oczywiście innego rodzaju imprezy: 

turniej tańca i tak dalej i rzeczy, które nie są aż tak bardzo absorbujące intelektualnie, ale 

fizycznie już tak, bo w słońcu i w skwarze przebywać jest to duże wyzwanie zwłaszcza dla 

tych, którzy mają trochę nadwagi. Proszę Państwa, ważna informacja uczestniczyłem w 

dokończeniu promesy na dotację w ramach programu poprawy infrastruktury drogowej. 

Gmina Jeziorany złożyła jeden wniosek na dwa zadaniu na ulicę Parchimowicza i budowę 
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mostu tutaj obok Miejskiego Ośrodka Kultury. 3 lipca już podpisujemy z Panią Skarbnik 

umowę. Dostaliśmy przyrzeczenie promesy na kwotę 2 177 000 zł i jak już wspominałem, 

trudno jest zdobyć pieniądze, ale jeszcze trudniej znaleźć wykonawcę. Wszyscy wokół, 

którzy wygrywają konkursy, dostają pieniądze na realizację, a w tym roku tych konkursów 

jest wiele i tych realizacji jest naprawdę dużo. Borykamy się z problemem, ogłaszamy dwa 

przetargi i nie zgłasza się nikt. W tym momencie stajemy przed faktem albo tracimy 

dofinansowanie, albo musimy ogłosić przetarg i kogoś znaleźć, kto zmieści się w tych 

pieniądzach i będzie chciał to wykonać. Dlaczego jest taki problem? Zostały uruchomione  

w końcu środki z Unii Europejskiej przez Marszałka, wysyp tych środków jest przeogromny 

w tym momencie. Następuje to w przedostatnim roku, kiedy trzeba wykazać, że 70% środków 

z kontraktu wojewódzkiego z kwoty jednego miliarda siedmiuset milionów euro będzie 

zakontraktowanych. Jeżeli to się nie uda w tym województwie, to 1/3 tych środków w roku 

2020 w ogóle nie wpłynie. Dlatego taka intensywna praca. Z kolei możliwości finansowe 

budżetów każdej gminy są ograniczone. Nie jesteśmy w stanie wchłonąć takiej liczby tych 

pieniędzy, nawet jakbyśmy wygrali konkursy z uwagi na to, że trzeba mieć środki na udział 

własny. To się kumuluje w jednym roku, to jest wielkie nieporozumienie. Ktoś może 

powiedzieć, spręża się, bo to rok wyborczy. Tak nie jest proszę Państwa. Gdyby były te 

środki w 2015, czy 2016 byłoby nam zdecydowanie łatwiej budżetowo i przede wszystkim 

wykonawcy byliby jeszcze na rynku. Teraz każdy wykonawca podbiera sobie pracowników, 

to jest problem, który nie dotyka tylko gminy Jeziorany, ale praktycznie wszystkich. Dostaje 

mnóstwo telefonów, czy nie mamy gdzieś firmy, która zechciałaby wystartować w przetargu. 

Przyjemny akcent, koniec roku szkolnego, udało mi się być we Franknowie, Radostowie  

i Jezioranach. Przegląd Kapel i Zespołów Śpiewaczych. Coraz więcej chętnych na ten 

festiwal. Już drugi rok mamy imprezę dwudniową. gdyż ilość tych kapel, które się zgłaszają 

jest przeogromna. Dokonaliśmy odbioru I etapu alejek na cmentarzu, złożyliśmy wniosek na 

II etap i w granicach 10 lipca będziemy wiedzieć czy dostaniemy. jestem dobrej myśli, mamy 

bardzo dobrą dokumentację i najprawdopodobniej dostaniemy środki. Tak samo złożyliśmy 

wniosek na pomost, strefę rekreacji  i plażę Kikity. Też jesteśmy wysoko w tym rankingu i też 

jestem przekonany, że dostaniemy te środki. Następnie, cmentarz, elektroniczna ewidencja 

wszystkich spraw związanych z pochówkami. Tak, aby wiedzieć na bieżąco gdzie jest 

usytuowany ktoś najbliższy, jeśli ktoś przyjeżdża z daleka, dawno nie był, będzie w stanie to 

zrobić. Przede wszystkim kwestie finansowe związane z utrzymaniem grobu. Następna 

sprawa, Program Rozwoju Obszarów Wiejskich, czyli drogi, ten program, z którego 

realizowaliśmy zadania związane z drogą we Franknowie, z Franknowa do Polkajm  

i z Franknowa do Kramarzewa. Mamy tam jeszcze możliwość pozyskania miliona czterystu 

tysięcy złotych i na taką kwotę składamy wniosek. Nawiązując do tej drogi Franknowo jest 

kontynuacja tej drogi w kierunku Modlin, czyli środki, które zostały zabezpieczone w roku 

2016 w ramach funduszu sołeckiego na chodnik. Nie udało nam się rozstrzygnąć przetargu,  

a nawet trzech przetargów kolejnych, w związku z tym, pamiętacie Państwa zwiększaliśmy 

niektóre środki finansowe, tak, aby to wykonać. W tej chwili wykonuje to nasza spółka 

wodociągowa. W ramach napraw gwarancyjnych, firma, która wykonywała drogę w kierunku 

Polkajm i kierunku Kramarzewa dokonywała napraw nawierzchni, która była niezdatna do 

jazdy po tym okresie eksploatacji, a wynika to proszę Państwa z faktu, że warunki pogodowe, 
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które występowały podczas wykonywania prac w tym roku były niesprzyjające i niestety  

w niskich temperaturach chciano dotrzymać terminu i w sposób prawidłowy tą nawierzchnię 

wykonać. Niestety pogoda pokazała, że w tych warunkach prawidłowe wykonanie tej 

nawierzchni jest niemożliwe. Dlatego przez ostatnie trzy, czy cztery tygodnie wykonywała 

naprawy tej nawierzchni. Mam nadzieję, że długo ona nam wytrzyma, mamy gwarancji pięć 

lat. Jeździłem już po tej drodze, zobaczymy za miesiąc, za dwa, jak to będzie wyglądało.”    

Ad. 3. Interpelacje i wnioski radnych.  

Radny Jarosław Krysiak: „Panie Burmistrzu, w związku z Pana informacją na temat robót, 

które gmina musi teraz wykonać na orliku, czyli chodzi o dach na budynku, czy tam inne 

sprawy, chciałbym się dopytać, kto był wykonawcą tej inwestycji oraz kto był inspektorem 

nadzoru ze strony inwestora, czyli gminy i jakie to są pieniądze? Jaką kwotę musimy teraz 

ponieść dodatkowo na to, żeby doprowadzić ten budynek do stanu używalności? Czy  

w związku z tym, że stanowi to jakąś szkodę dla gminy, czyli musimy wydawać dodatkowe 

pieniądze nie należałoby pójść w tym kierunku, żeby wykonawca łącznie z tymi panami 

inspektorami nadzoru itd., żeby ponieśli jakieś konsekwencje. Przecież nie można w kółko 

zostawiać tych tematów, przecież to nie pierwszy raz się zdarza, tak samo na naszej pięknej, 

nieszczęsnej fosie. Gdzie sprawy sądowe są co prawda w toku. Wychodzą te kwiatki w kółko 

i jakoś ja nie słyszę, żeby ktoś poniósł za to odpowiedzialność. Były jakieś służby, które to 

nadzorowały i jakoś nic z tego nie wynika. Wszystko dobrze, a my musimy teraz ponosić 

dodatkowe koszty z tym związane, z remontami tych spraw. Dziękuję." 

Radna Elwira Nojamn - Kieza: „Panie Burmistrzu, zaczęły się wakacje i wzmógł się ruch 

pieszy na ul. Wolności, zapytanie moje odnośnie tego, o czym już rozmawialiśmy, 

postawienie świateł, latarni, ponieważ jest to dość niebezpieczne. Ludzie chodzą teraz fosą, 

nowo powstałą ścieżką obok siłowni i wracają ul. Wolności. No i oczywiście, czy Pan 

konserwator coś ustalił odnośnie nawierzchni na ul. Mostowej, to też ważne pytanie, czy 

kiedyś tam zostanie położona nowa nawierzchnia.” 

Radny Andrzej Ukleja: „Czy coś wiadomo jak będzie wyglądała naprawa chodnika na  

ul. 1-go Maja. Druga sprawa porządku za budynkiem byłego kina i co z tym kinem będziemy 

robili, bo niszczeje w oczach aż boli. Trzecia sprawa dotycząca, dosyć głośna w ostatnim 

czasie, tematu jednej z Pań mieszkających w baraku na ul. Kopernika. Panie, które mieszkają 

tam mają straszną uciążliwość z tą panią, która grozi nawet kalectwem a nawet śmiercią. 

Wiem, że te Panie były u Pana Burmistrza na rozmowie i Panowie Burmistrzowie 

powiedzieli, z tego co wiem, że ta Pani płaci czynsz i nie można nic z tym zrobić. Chociaż 

uważam, że można coś zrobić. Wszyscy wiemy, co ta Pani wyprawia, bo już nawet filmiki są 

w sieci w biały dzień. Naprawdę komuś może stać się krzywda.” 

Radny Andrzej Szuwalski: „Pytanie od mieszkańców ul. Konopnickiej jak wygląda sprawa 

przygotowania nowych wiat, pojemników na śmieci, bo z tego co widać te pojemniki, które 

stoją, wizualnie dla mnie jest to nie zbyt ciekawy widok, a wiem, że jest podjęta inicjatywa 

budowy wiat. Jaki jest tok postępowania?” 
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Ad. 4. Wolne wnioski i zapytania. 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy  

z dnia 6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej): ”Przypomnę Państwu,  

że chciałem otrzymać od Pana Burmistrza umowę odnośnie siłowni zewnętrznej najpierw  

z LGD, ponieważ myślałem, że została ona podpisana z LGD, dostałem odpowiedź, że Urząd 

nie ma takiej umowy, więc zapytałem Pana Burmistrza o umowę z Urzędem Marszałkowski  

i również otrzymałem odpowiedź, że nie ma takiej umowy. Więc na ostatniej sesji zapytałem 

Pana Burmistrza, na jakiej podstawie została rozliczona siłownia zewnętrzna, inwestycja. 

Oczywiście też nie otrzymałem odpowiedzi. Proszę Państwa, to samo pytanie zadałem  

do Urzędu Marszałkowskiego. Poprosiłem o umowę w trybie dostępu do informacji 

publicznej i w ciągu czternastu dni taką umowę podpisaną przez Urząd Marszałkowski i przez 

Gminę Jeziorany otrzymałem. To jest Proszę Państwa ta umowa i teraz czemu gmina nie 

chciała tej umowy udostępnić? Ale to nie na dzisiaj. Ja zapoznałem się z tą umową i wiem 

dlaczego. Ta umowa została podpisana Proszę Państwa 30 maja 2017 roku przez Pana 

Wiesława Marka Brzezina, przez Panią Sylwię Jaskólską, przez Pana Leszka Boczkowskiego 

przy kontrasygnacie Pani Marii Heleny Compa. Przedmiot umowy: budowa lub przebudowa 

ogólnodostępnej niekomercyjnej infrastruktury turystycznej lub rekreacyjnej lub kulturalnej  

i postanowienia ogólne. W punkcie trzecim jest: rozwój rekreacji i turystyki w miejscowości 

Jeziorany poprzez budowę siłowni zewnętrznej. Jest to umowa podpisana w Urzędzie 

Marszałkowskim dotycząca siłowni zewnętrznej, której Urząd nie chciał mi udostępnić, moje 

pytanie, dlaczego? Tuż po sesji zadawałem cztery pytania jako wniosek o udostępnienie 

informacji publicznej, wtedy mam przynajmniej pewność Proszę Państwa, że w ciągu 

czternastu dni, równo czternastu dni odpowiedź dostaję, ale są to odpowiedzi lakoniczne 

najczęściej, nieprawdziwe często i tak może omówię te cztery. Zapytałem o zakres 

obowiązków kierownika referatu Wdrażania Funduszy i Oświaty pana Genatowskiego. 

Dostałem odpowiedź od Pana Burmistrza ze stroną internetową, którą to stronę otworzyłem  

i okazało się, że jest to Zarządzenie Pana Burmistrza w sprawie powołania Referatu 

Wdrażania Funduszy i Oświaty, czyli nie wiem, Pan Kierownik nie ma swoich obowiązków. 

Rozumiem, że referat to jest Pan Kierownik. No i w tym referacie są punkty, które mówią 

inspirowanie działań, wykonywanie czynności mających na celu pozyskiwanie środków 

zewnętrznych: inicjowanie, koordynowanie kontaktów z administracją rządową, 

samorządową, sektorem społecznym gospodarki oraz Unią Europejską w celu pozyskiwania 

środków zewnętrznych, składanie wniosków, przygotowanie, opracowanie, rozliczanie 

wniosków, czyli rozumiem, że jest to zakres obowiązków Pana Genatowskiego, skoro taką 

odpowiedź otrzymałem. Zadałem też pytanie o dodatkowe dochody Pana Kierownika, które 

otrzymuje w ramach projektów prowadzonych w Gminie Jeziorany w roku 2018. Nie pytałem 

o pobory pana kierownika, jakie ma z urzędu tylko pytałem o dodatkowe pieniądze, które 

otrzymuje pytam za co? Za to, że przygotowuje? Za to, że prowadzi wnioski? Przecież to jest 

w zakresie jego obowiązków. No ale oczywiście Pan Burmistrz odmawia podania zasłaniając 

się Proszę Państwa 23 i 24 art. Kodeksu cywilnego, który mówi o ochronie dóbr osobistych. 

Dobra osobiste, to prawa podmiotowe o charakterze niemajątkowym. Czyli jak gdyby 

dodatkowe pobory to jest majątek, więc tutaj jak gdyby 23 i 24 paragraf..., ale Pan Burmistrz 
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się upiera, więc skierowałem sprawę do Samorządowego Kolegium Odwoławczego i mam 

nadzieję, że SKO wyjaśni tą sprawę. Czy trzeba te dodatkowe dochody z naszych środków 

publicznych pokazać czy nie trzeba. Następne pytanie było, kto z pracowników Urzędu 

Miejskiego w Jezioranach pobierał dodatkowe wynagrodzenie w ramach projektów 

prowadzonych przez Gminę Jeziorany w latach 2015-2018 i jakie kwoty? No może z kwotami 

się zapędziłem, nie powinienem pytać, ponieważ pracownicy nie są osobami publicznymi. 

Natomiast kto, myślę, że nie stanowiłoby to wielkiej tajemnicy. mi chodziło o to czy te 

środki, które otrzymują pracownicy są rozdysponowane równomiernie, czy dostaje tylko 

pewna grupa cały czas. Oczywiście również nie dostałem odpowiedzi w tym samym trybie. 

Zapytałem jeszcze Pana Burmistrza, skąd bierze się wzrost płac Burmistrza Jezioran w latach 

2015-2017, skoro Rada Gminy nie zmieniała uchwały o uposażeniu Burmistrza Jezioran. 

Proszę Państwa odpowiedź oczywiście była taka: Informuję, iż wynagrodzenie Burmistrza 

Jezioran nie uległo podwyższeniu, a różnica w jego wysokości wynika z absencji chorobowej 

oraz wysługi lat pracy, ale Proszę Państwa w roku 2015 Pan Burmistrz zarobił 115 300,00 zł. 

Natomiast w roku 2016 - 132 457 zł, co stanowi różnicę 17 157 zł, czyli miesięcznie jest to  

1 429 zł. 1%, jeżeli Pan Burmistrz nie miał w roku 2015 20% za wysługę lat. Z tego co mi 

wiadomo chorobowe jest 80% płatne, a nie sto. Chyba, że jest to wypadek przy pracy. 

Dlatego Panie Burmistrzu skąd się biorą te różnice? Bardzo proszę nie o lakoniczną tylko  

o dokładne przedstawienie wszystkich poborów. Czy były to nagrody, czy były to jakieś inne 

składniki, które się na to złożyły. Zadałem również Panu Burmistrzowi pytanie o pobory  

w Ośrodku Sportu i Rekreacji. Na sesji o to pytałem, też nie dostałem odpowiedzi, ale są 

oświadczenia majątkowe. Spojrzałem w oświadczenia majątkowe. W 2016 roku Pani 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury zarobiła 63 443,34 zł, natomiast w roku 2017 -  70 

005,00 zł i wydaje się, że nie dużo zarobiła prawda, bo prawie tyle samo co w roku 2016, ale 

jak ktoś dokładnie nie czytał, to nie zauważył, że Pani Dyrektor podała kwoty netto. Fajnie 

wyglądało, a już kwoty brutto drobnym druczkiem pod spodem 100 077 zł, w ciągu roku 3/4 

więcej. Średnio to daje 8 398 zł miesięcznie. Inni dyrektorzy jednostek 4 758 zł, 6 138 zł,  

5 682 zł, moje pytanie skąd takie dysproporcje Panie Burmistrzu w płacach Dyrektorów 

jednostek? Osiem, cztery tysiące. Zadałem Panu Burmistrzowi pytanie odnośnie tych faktur, 

które Pan Burmistrz wypłacił, a które ciągle zalegają za wywóz śmieci z ZUTiKiem  

z Różnowa. Otrzymałem odpowiedź i tak Proszę Państwa. Sprawy sądowe, było nie płacone, 

więc oczywiście Różnowo nie popuści, występuje do sądu i mamy tak pięć faktur na kwotę 

40 461,70 zł. W obu instancjach gmina przegrała, czyli musi zapłacić odsetki ustawowe  

5 434,03 zł, koszty sądowe 17 814 zł, czyli kwota 23 000 więcej zapłaciliśmy. Czyli 

mogliśmy zapłacić 40 000 zł, a zapłacimy 63 000 zł. Następnie Proszę Państwa jest faktura na 

9 629 zł, w pierwszej instancji oczywiście sprawa przegrana. koszty sądowe po pierwszej 

instancji 2 717 zł, oczywiście druga instancja odsetki i ZUTiK wystąpił o następne faktury na 

kwotę 38 000 zł, a ogólnie jeszcze jest dwanaście faktur na kwotę 117 000 zł do zapłacenia. 

Czy to będzie płacone z Pana poborów, a nie z pieniędzy podatników, czyli nas, którzy 

płacimy za wywóz nieczystości, a jeżeli nie, to czy Pan Burmistrz nadal będzie się sądził, czy 

jednak zdecyduje się zapłacić i po prostu mieć to z głowy?      
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Pan Włodzimierz Suchocki: „Chciałbym poruszyć temat dróg. Po pierwsze odnośnie drogi 

Franknowo - Kramarzewo. Jako mieszkańcy jesteśmy bardzo zadowoleni, że doszło do tej 

inwestycji, doszło do pierwszych kroków gwarancyjnych, tylko chcieliśmy zapytać, czy 

zostaną te prace jeszcze dalej kontynuowane odnośnie przepustów?  Druga sprawa, są bardzo 

miękkie pobocza, czyli każde zjechanie jakimś pojazdem z tej utwardzonej nawierzchni, która 

jest, powoduje dość spore zagrożenie, a po za tym uszkadza tą drogę tak. W czasie mijania, 

teraz będą mijanki z ciągnikami, kombajnami, to mogą takie uszkodzenia nastąpić. Kolejna 

sprawa odnośnie drogi Tłokowo - Franknowo. Ja wiem, że to jest droga powiatowa, ale już po 

moim telefonie do kierownika robót w Barczewie, minął miesiąc czasu i dalej te ubytki nie są 

uzupełnione, czy dalej gmina jakieś starania, zapytania odnośnie uszkodzenia. Są ubytki, 

które powstają po zimie, więc nie wiem, czy czekamy na drugą zimę.Kolejne zapytanie 

odnośnie drogi, cieszymy się, że droga przez całą wieś Franknowo została naprawiona, 

została wykonana, natomiast skończyła się ona przy skrzynce światłowodowej przed szkołą. 

Natomiast w czasie robót, które zostały wykonywane przy tej skrzynce, w czasie 

przeprowadzania linii energetycznej zostały uszkodzone dreny i na tym odcinku, który już 

został wykonany po dłuższych okresach opadów wypływa woda w jednym miejscu.  

W jednym roku wypływająca woda uszkodziła juz tą nową drogę. Było wybrzuszenie, potem 

to się zapadło. Były przypadki, że uczniowie się potknęli, bo to było na części chodnikowej. 

Zostało to naprawione. W tej chwili są prowadzone prace na pozostałym odcinku drogi. Mam 

pytanie, czy jest pewność, że nie będzie wycieku właśnie z tej części naprawionej, ponieważ 

jest w tej chwili jedyna szansa, żeby zrobić jakiś tam kolektor, który by tą wodę tam po prostu 

odprowadzał, ale nie po drodze, tylko nie wiem może jakąś drogą podziemną. Druga sprawa 

odnośnie tej samej drogi na skrzyżowaniu w kierunku Wólki Szlacheckiej. Droga, woda 

opadowa, która spływa nie ma tam, to znaczy jest kratka ściekowa, ale źle umieszczona, po 

tej drodze spływa woda, spływa piasek, spływa żwir. Mi się wydaje, że ten polbruk przez to 

niszczeje. Dwa, w sezonie zimowym ta woda w kilku miejscach zamarza  

i tworzy zagrożenie dla pojazdów i dla dzieci, które tam się poruszają. Stąd moje zapytanie, 

czy przy okazji jak teraz są prace prowadzone przy pozostałym odcinku tej drogi, czy ta 

kwestia też zostanie załatwiona, bo też już to się ciągnie kilka lat." 

Pani Irena Dudka - sołtys Sołectwa Lekity: „Panie Burmistrzu ja dalej w sprawie naszej 

drogi. Chciałam spytać, dlaczego, było zebranie, ja mam plan drogi. Dlaczego została nam 

odebrana i dlaczego dla Wójtówki, bo tyle wiem, że w Wójtówce będzie robiona. Droga Kalis 

- Lekity." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy  

z dnia 6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej): „Panie Burmistrzu, chciałem 

zadać kilka pytań. Czy gmina Jeziorany posiada jakiś sprzymierzeńców czy tylko samych 

wrogów? Bo tak jak słuchałem przez poprzednie trzy lata zawsze gmina z kimś się sądziła, 

zawsze z kimś wojowała. Czy z wykonawcami, czy z innymi osobami. Te osoby pomawiano, 

ośmieszano.  Nic dziwnego, że teraz gminie ciężko jest znaleźć wykonawcę, bo wezmą 

innego oferenta, gdzie można ta samą robotę zrobić bez groźby, że ciągamy się po sądach 

przez rok, przez dwa, czy kilka lat. Pamiętam, że poprzedni Burmistrzowie zawsze posiadali 

po za gminą sprzymierzeńców. Co się dzieje z PSZOKiem w Jezioranach, że tam jest całe 
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mnóstwo śmieci, a tak jak widzę ostatnio cała sterta śmieci, gruzu, pojawia się przy internacie 

w centrum miasta. Raczej na tego typu odpady miejsce jest na Punkcie Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych. Z niepokojem obserwowałem przez ostatnie kilka Świąt 

Niepodległości i patrzę, że to Święto Niepodległości zostało zamordowane, po prostu 

zamordowane. Z czterystu, pięciuset obywateli naszej gminy, którzy przychodzili na to 

Święto, przychodzi w tej chwili czterdziestu, trzydziestu. Na ostatnim Święcie Niepodległości 

były trzydzieści dwie osoby w momencie rozpoczęcia Święta, nie licząc wykonawców, nie 

licząc osób, które urzędowo tam były, spośród mieszkańców. Pod koniec tej uroczystości 

dotarło jeszcze parę osób, ale było nie więcej niż czterdzieści osób. Co się dzieje w gminie, że 

odchodzą kolejni współpracownicy. Tak jak odszedł Pan Kiljan, odeszła Pani Tarasiewicz, 

swoje odejście zapowiada Pani Maria Compa, gdzie dołączam się do słów Pana 

Przewodniczącego, szkoda byłaby dla gminy gdyby taka osoba odeszła. Odeszła Pani 

Kostrupska. Dla niektórych z tych osób słyszy się od kierowników firm działających  

w okolicy, że głupi by byli, gdyby taką osobę wypuścili na zewnątrz, że osoby z takimi 

kwalifikacjami powinny pracować dla nas. Szkoda, że takie osoby nie chcą albo nie mogą 

pracować dla gminy. Szkoda, bo to się odbija w działalności całej gminy. Była dzisiaj mowa 

o dodatkowej bramie na cmentarz. Tak przyglądałem się, świetnie, że na Cmentarzu powstał 

kawałeczek alejki, ale mam nadzieję, że ta brama powstanie ze wszystkimi regułami  

i że powstanie w prostej linii z obecną tą bramą, nie tak jak alejka od krzyża do skrzyżowania, 

która, jeśli ją się przedłuży Panie Burmistrzu, jeśli będzie dalszy etap, to ona będzie 

prowadzić między grobami. Świetnie, że alejki powstają. Ruch na Cmentarzu samochodów 

jest coraz większy. Firmy pogrzebowe ileś razy tam przejeżdżają bez względu na to czy jest 

dobra pogoda, czy jest zła. Kiedy będzie obiecana strażnica straży pożarnej i obiecany przez 

Pana i przez Prezydenta Posterunek Policji, bo na to mieszkańcy, a szczególnie strażacy  

i policjanci, czekają. Ja mam prośbę Panie Burmistrzu, już pomijając szerokość chodników  

w Tłokowie i Kikitach,  że przed 15 sierpnia, że ta wykonana ścieżka rowerowo-piesza,  

że zostanie obkoszona nie ostatniego dnia czy dwa dni przed pielgrzymką, gdzie ludzie idą  

i się śmieją, że zobaczcie w ostatniej chwili trawy obkosili. Mama nadzieję, że będzie 

obkoszone, wypielęgnowane zawczasu. Chwasty można teraz skosić, a ewentualnie przed 15 

sierpnia drugi raz. Do daje dobry obraz gminy, jeśli ta droga byłaby zadbana…Czy siłownia 

zewnętrzna będzie miała oświetlenie? Przyjdzie niedługo okres jesienny i zimowy, dobrze 

byłoby, żeby ona miała oświetlenie, żeby można było z tego korzystać wieczorami,  

a wieczory będą coraz dłuższe. Widziałem, że jest tam zamontowany monitoring i bardzo 

dobrze, do tego jeszcze troszkę oświetlenia dołożyć. Przyglądając się ostatnio na 

harmonogram imprez Miejskiego Ośrodka Kultury. Świetnie, że każdego tygodnia są  dwie 

imprezy, bo społeczeństwa ma jak spędzać czas. Tylko do tego jeszcze chciałem zapytać, kto 

to wszystko finansuje? Czy my uszczuplamy budżet z inwestycji i przejadamy te pieniądze, 

czy są to pieniądze z zewnątrz? Bardziej wolałbym inwestycje, chociaż o czas dzieci bardzo 

dobrze jest się troszczyć, bo to jest potrzebne. Na koniec chciałem zadać pytanie, bo na 

początku swojej kadencji mówił Pan, że nie będzie przeprowadzał inwestycji, natomiast 

będzie zbijał zadłużenie gminy po wcześniejszych inwestycjach. Jakie jest w tej chwili 

zadłużenie gminy po inwestycjach, których za dużo nie widać? Może teraz kilka inwestycji 

się skumulowało, gdyby tak cztery lata wyglądały, to w Jezioranach sporo rzeczy by 
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przybyło. Natomiast ani wiele inwestycji i śmiem podejrzewać, że zadłużenie gminy też 

wzrosło. Jeszcze jedna rzecz dotycząca jezior. Jezioro Luterskie nie jest w naszej gminie, 

natomiast brzeg jeziora w części i pomost należy do naszej gminy.  Taki nędzny obraz 

przedstawia w tej chwili pomost w Kikitach, który niszczeje. Z jednej strony na pomoście 

powieszono tabliczkę, żeby nie wchodzić, a z drugiej strony pomost jest zarwany, może by tą 

tabliczkę powiesić z tej strony, z której pomost jest zarwany.  To samo pomost w Tłokowie, 

który ucierpiał w czasie zimy i widać na nim ewidentnie, że przez ostatnie kilka lat nie był 

impregnowany, drewno nie było zabezpieczane, jest po prostu spróchniałe.  Ten rok być może 

jeszcze wytrzyma ten pomost w Tłokowie, natomiast na następny rok podejrzewam, że trzeba 

będzie jak nie tylko poszycie wymieniać, to cały pomost. Może łatwiej zawczasu zadbać  

o budowlę niż ją później na nowo tworzyć."   

Na tym dyskusję zakończono.   

Ad. 5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Jeziorany za 2017 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego: 

 

3) wystąpienie Skarbnika, 

 

Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła sprawozdanie finansowe, sprawozdanie  

z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2017 rok oraz przedstawiła informację o stanie 

mienia jednostki samorządu terytorialnego, które stanowią załącznik nr 1 do protokołu. 

 

4) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu Burmistrza  

z wykonania budżetu gminy za 2017 rok, wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, 

 

Pani Danuta Zawolska - Sekretarz Gminy odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu gminy  

za 2017 rok, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

5)  Dyskusja: 

d) przedstawienie oceny sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Jeziorany za 2017 rok oraz informacji o stanie mienia komunalnego – 

wystąpienie przewodniczących Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 

 

Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Spraw Społecznych odczytał pozytywną wspólną opinię Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw 

Społecznych o sprawozdaniu finansowym, sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Jeziorany za 2017 rok oraz o informacji o stanie mienia komunalnego: 

 

"Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisja Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 12 czerwca 2017 roku 

rozpatrzyła sprawozdanie finansowe, sprawozdanie opisowe z wykonania budżetu gminy  

za rok 2017 rok oraz informację o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 
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 Po wnikliwym rozpatrzeniu sprawozdania Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

i Rolnictwa oraz Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Jezioranach wyraża pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

gminy za rok 2017 wraz ze złożonym sprawozdaniem finansowym oraz informacją o stanie 

mienia gminy." 

 

       b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania 

budżetu gminy za 2017 r. 

Pan Jerzy Płociński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jezioranach 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania 

budżetu gminy za 2017 rok, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

       c) dyskusja Radnych nad sprawozdaniem finansowym, sprawozdaniem z wykonania    

budżetu Gminy Jeziorany za 2017 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, 

 

Głos zabrał Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady: „Mnie nadal nie 

satysfakcjonują te ciągłe zmiany w budżecie. Ja się nie dziwie, że my wykonujemy prawie  

w stu procentach to co zaplanowaliśmy, a tym bardziej, że ten nasz plan z reguły powstaje  

31 grudnia lub 30 grudnia, czyli dopasowujemy rzeczywistość do naszych tabelek. Ja już  

to mówiłem, słyszałem nie raz wyjaśnienia. W związku z powyższym tyle tylko z mojej 

strony. Dziękuje bardzo.” 

Na tym dyskusję zakończono. 

 

3) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

 z tytułu wykonania budżetu gminy za 2017 rok, 

Pani Anna Wardzyńska - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Jezioranach przedstawiła 

wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2017 rok, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

4) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu gminy za 2017 rok, 

Pani Danuta Zawolska - Sekretarz Gminy odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi  

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2017 rok, która stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

5) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2017 rok, 

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do tak przedstawionego projektu? 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  
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W związku z czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych. 

   Rada w wyniku głosowania przy 8 głosach "za" (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr XXXVIII/262/18 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2017 rok 

stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu 

 

6) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Jezioran z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2017  rok. 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały.  

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do tak przedstawionego projektu 

uchwały? 

W związku z tym, iż uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, przystąpiono  

do głosowania, w którym wzięło udział 8 radnych. 

 Rada w wyniku głosowania przy 4 głosach "za" i 4 głosach "wstrzymujących się" 

podjęła uchwałę Nr XXXVIII/263/18 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Jezioran 

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2017 rok 

stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu. 

 

W związku z powyższym Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Jezioranach stwierdził, że Rada Miejska w Jezioranach udzieliła  

Burmistrzowi Jezioran absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Jeziorany  

za rok 2017. 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1) upoważnienie Burmistrza Jezioran do zawarcia porozumienia z Komendantem 

Miejskim Policji w Olsztynie, 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego przy 8 głosach za " (8 radnych 

obecnych) 
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podjęła uchwałę nr XXXVIII/264/18 

w sprawie upoważnienie Burmistrza Jezioran do zawarcia porozumienia  

z Komendantem Miejskim Policji w Olsztynie, która stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu 

 

2) projekt Regulaminu dostarczania wody i odprowadzenia ścieków na terenie gminy 

Jeziorany, 

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Anna Wardzyńska odczytała projekt uchwały. 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego przy 8 głosach "za" (8 radnych 

obecnych) 

podjęła uchwałę nr XXXVIII/265/18 

w sprawie projekt Regulaminu dostarczania wody i odprowadzenia ścieków na 

terenie gminy Jeziorany, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu 
 

3) zmian w budżecie gminy na 2018 rok 

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały. 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego przy 8 głosach "za" (8 radnych 

obecnych) 

podjęła uchwałę nr XXXVIII/265/18 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok 

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2029.   

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały. 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego przy 8 głosach "za" (8 radnych 

obecnych) 

podjęła uchwałę nr XXXVIII/266/18 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2029 

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 7. Przyjęcie protokołu XXXVII sesji. 

Uwag do protokołu nie wniesiono, w związku z tym radni przystąpili do głosowania.  

Rada jednogłośnie (8 obecnych radnych) przyjęła protokół XXXVII sesji Rady Miejskiej  

w Jezioranach. 
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Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

Burmistrz Jezioran na bieżąco udzielał odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych.  

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła,  

że XXXVIII sesja Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona. 

 

       Protokołowała                                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 

  Anna Gleszczyńska                                                                     Bogusław Wierzbicki 

 

 


